

# 九合一无线室内外天气预报温湿度计

产品名称	九合一无线室内外天气预报温湿度计
公司名称	深圳市工展中心惠嘉展销部
价格	面议
规格参数	品牌:oem 型号:0k-017
公司地址	深圳市华强北路工展中心B2号
联系电话	86 0755 33009011/88391133 13510121188

## 产品详情

产品名无线温湿度计九合一天气预报机

featuresradio controlled clock dcf77automatic time signal receiving to display exact time with automatic winter/summer time change.time format 12 or 24 hour formatcontinuous calendar up to 2099date, month, weekday and week display,weekday display choice of 7 languages (german, english, italian, french, dutch, spanish and danish).two alarms, one alarm for monday to friday, second alarm for saturday to sunday.alarm time is two minutes.automatic snooze function, (5 minutes alarm repeat)barometer pressure shown in graphic barograph display the air pressure readings over the course of the last 12 hours. displays barometric pressure in two scales. the hpa and the hg (mercury) scale. altitude setting from -200 to 2000 meter.weather forecast using five icons: sunny, lightly cloudy, cloudy, rainy and stormy.current weather icon setting for easy start-upthermometer: indoor measurement range: 0 ° c ° ~50 ° c outdoor measurement range: -20 ° c ~60 ° ctemperature trend display for both indoor and outdoor measurementscomfort zonedisplays temperature in celsius (c) or fahrenheit (f).hygrometer measurement range: 20% - 90% rh, separate display for both indoor and outdoor measurementsminimum/maximum display for relative humidity and temperature (in- and outdoor).temperature alarm for outside measurementmoon phasesunrise/sunset and moonrise/moonset for 150 preset citiesbattery level displayblue led backlight displaybattery: 2 x aa/um3/lr06 (included)

transmittertransmission frequency: 433.92 mhzrange of up to 25m .battery: 2 x aaa.um04/lr03 (included)

产品名：无线温湿度计

无线电控制的时钟dcf77自动信号接收显示具有自动冬季/夏季时间变化的确切时间。时间格式12或24小时格式到2099年连续日历日期，月份，星期和星期显示，平日显示选择7种语言（德语，英文，意大利文，法文，荷兰，西班牙和丹麦）。两个报警，一个报警星期一至星期五，星期六至星期日的第二个报警。报警时间为两分钟。自动贪睡功能，（5分钟报警重复）晴雨表压力图形barograph所??示显示了在过去的12小时的过程中的空气压力读数。显示在两个尺度的大气压力。自置居所津贴和汞（水银）的规模。从-200到2000米的海拔高度设定。使用五个图标：阳光，轻轻多云，阴天，雨天和暴风雨的天气预测。当前天气图标设置容易启动室内温度计：测量范围：0 ° ?50 ° c间室外测量范围：-20 ?60 室内和室外

测量的温度趋势显示舒适区显示在摄氏温度 (c) 或华氏度 (f)。湿度计测量范围：20% - 90%rh，室内和室外测量的独立显示最小/最大显示相对湿度和温度 (在和室外)。外测量温度报警月相预置150个城市日出/日落月出/月落电池电量显示蓝色led背光显示屏发射机发射频率：433.92兆赫高达25米的范围。

本产品的加工定制是否，品牌是oem，型号是Ok-017，测量范围是-20+60，测量对象是室内室外，测量精度是1，分辨率是0.1，尺寸是226\*105\*32 (mm)，重量是0.4 (kg)